
3.5.2012 

 

Vážený pane V., 

obdržel jsem k vyřízení Vaši žádost o informace k počtu podnětů, týkajících se ochrany 

osobních údajů. Sděluji tedy, že: 

 

1) v roce 2009 přijal VOP 22 podnětů 

v roce 2010 přijal VOP 23 podnětů 

v roce 2011 přijal VOP 21 podnětů 

 

2) v roce 2009 proběhlo šetření v pěti případech, dvakrát bylo zjištěno pochybení 

v roce 2010 proběhlo šetření ve čtyřech případech, dvakrát bylo zjištěno pochybení 

v roce 2011 proběhlo šetření ve čtyřech případech, třikrát bylo zjištěno pochybení. 

 

S pozdravem 

 

Mgr. Filip Glotzmann 

vedoucí Kanceláře 

Kancelář veřejného ochránce práv 


